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Republika e Kosovës
Republika Kosovo-Republic of Kosovo

Kuvendi - Skupština – Assembly
VI Saziv

Prolećno zasedanje
Komisija za Evropske integracije
Sednica br. 14.
Priština, 06.03.2018 u 10:00 časova
Zgrada Skupštine, sala N-302

Z a p i s n i k

Na sednici učestvovali: Blerta Deliu- Kodra, Zenun Pajaziti, Armend Zemaj, Ilir Deda,
Ahmet Isufi, Milaim Zeka, Fikrim Damka, Fitore Pacolli i Adem Hoxha.

Odsutni: Fatmire Kollçaku i Glauk Konjufca.

Osoblje za podršku Komisije: Ahtere Loxha, Adelina Demolli, Safet Beqiri i Florent
Mehmeti.

Ostali prisutni: posmatrači GIZ, OSBE, NDI, KDI, Kancelarija BE- i mediji.

Sednicom predvodio Blerta Deliu- Kodra, predsednica Komisije

Predsednica, pošto je konstatovala da su ispunjeni uslovi za rad predložila je sledeći:

D n e v n i   r e d

1. Usvajanje dnevnog reda;
2. Usvajanje zapisnika sa sednica od 02.02.2018 i 14.02.2018;
3. Izveštavanje g. Mahir Yagcilar, ministar za javnu administraciju u vezi

ispunjavanja obaveza u pravcu Evropske integracije;
4. Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-039 o geološkoj službi Kosova, sa

amandmanima funkcionalne Komisije u aspektu usaglašenosti za
zakonodavstvom EU;

5. Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-023 o izmeni i dopuni Zakona br. 04/L-034
o Kosovskoj Agenciji za privatizaciju, izmenjen i dopunjen Zakonom br. 04/L-
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115 i Zakonom br. 05/L-080, sa amandmanima funkcionalne Komisije u aspektu
usaglašenosti za  zakonodavstvom EU;

6. R a z n o

1 .Usvajanje dnevnog reda;

Dnevni red je usvojen bez izmena.

2. Usvajanje zapisnika sa sednica od 02.02.2018 i 14.02.2018;

Zapisnici su usvojeni bez primedbi.

3. Izveštavanje g. Mahir Yagcilar, ministar za javnu administraciju u vezi ispunjavanja
obaveza u pravcu Evropske integracije;

Predsednica, je zahvalila ministru na prisustvu, navodeći da reforma javne administracije i
dalje je glavni uslov Evropske agende, želimo da znamo šta je uradilo Ministarstvo u ovom
pravcu.
Na osnovu Nacionalnog programa za primenu SSP i agende za evropsku  reformu,
Ministarstvo je planiralo da preduzme deo mera koji se vezuju sa reformom javne
administracije i to je trebalo prošle godine ta se završi, ali to se nije dogodilo. Da li možete da
nam kažete zašto se događaju zakašnjenja,. Takođe, pitanje plata o kojim se puno govorilo u
zadnje vreme i na svakom sastanku sa službenicima EU postavljamo pitanje o Zakonu o
platama i da se isti dostavi Skupštini ?

Ministar Mahir Yagcilar, Zahvalio je na pozivu i rekao da javna administracija nije u
direktivama Evropskih integracija, već se zahteva da spremna administracija i da sprovodi
objektive. Za realizaciju ovih objektiva i sprovođenje nekoliko tačaka u vezi SSP 2012 –
2013, formirana je posebna radna grupa za reformu javne administracije, koja održava
sastanke 2 puta godišnje sa Evropskom komisijom u cilju praćenja razvoja u javnoj
administraciji.  MJA sa drugim ministarstvima izradilo je strategiju za modernizaciju javne
administracije, jer svaka država koja teži integraciju u EU dužna je da usvoji strategiju u
skladu sa nekim načelima kao: Strateški okvir, gde se zahteva političko nadgledanje, tako da
smo formirali međuministarski savet za javnu administraciju. Koordinacija i razvoj politika,
odgovorna kancelarija premijera, za koju postoji strategija za koordinaciju politika, dok MJA
je odgovorno za 3 druga načela, civilnu službu i pružanje usluga, odgovornost i menadžirnaje
humanih resursa, dok MF je odgovorno za menadžiranje javnih financija.

Što se tiče SSP, javna administracija nije direktno  uključena u direktive, već da bude deo
dobrog organizovanja javne administracije, tako da se traži usvajanje  zakona o javnoj
administraciji.  Ministarstvo je predložilo Vladi koncept – dokument o organizovanju javne
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administracije i sada radimo u tom pravcu. Takođe, Zakon o civilnim službenicima, koncept –
dokument je usvojen prošle godine u Vladi i nadamo se da će Zakon biti prosleđen pre juna
meseca. Što se tiče Zakona o  platama iz budžeta Republike Kosova, bilo je zahteva da se
prosledi što pre, ali takođe je i zahtev Evropske komisije za 3 zakona budu u paketu, tako da
smo uradili koncept dokument i očekujemo u petak usvajanje od strane Vlade.
U vezi SSP i Evropske agende, Ministarstvo ima još jedno pitanje u odnosu na odgovornost,
faktički preispitivanje raznih agencija i uloge. U tom pravcu, zahtevana je izrada
memoranduma saradnje između Vlade i Skupštine.
U aspektu načela primene reforme javne administracije, naša je obaveza da sprovedemo plan
delovanja za modernizaciju javne administracije i SIGMA monitoriše primene strategije, tako
da 20 marta imaćemo objavljivanje izveštaja u vezi agende i poređenje sa drugim državama u
realizaciji ovih oblasti.

Ilir Deda, rekao je da u koliko je on razumeo iz izveštaja, proces je nastavljen za klasifikaciju
radnih mesta, prema katalogu radnih mesta u civilnoj službi. Da li je trebalo ovaj proces da se
završi pre zakona o platama, ako da, kada mislite da će se završiti unifikacija naziva,  ista
plata za isti posao ?
Zakon o platama je veoma značajan. Ova komisija nije prisustvovali konsultacijama u vezi
ovih značajnih zakona, dok mi smo primarna komisija, jer se radi o agendi Evropskih
reforma, s toga predlažem veče uključivanje Skupštinskih komisija, kako bi ovaj zakon bio
što bolji.

Predsednica - saglasila se sa g. Deda, jer postoji velika razlika između centralnog i lokalnog
nivoa, tako da bi bilo dobro da se ova Komisija uključi u izradu kataloga ovih službenika. Mi
smo zainteresovani da ovaj Zakon što pre dođe u Skupštini.

Ministar- objasnio da se radi o dva pitanja, Zakon o platama se priprema za sve korisnike
budžeta Republike Kosova, počevši od položaja predsednika do najnižeg nivoa. Zakon će biti
harmonizovan jer imamo i puno podataka.
Što se tiče kataloga rada, prema zakonu,   jer za civilne službenike, ali koji u finansijskom
aspektu nikad nije primenjen, jer je bio uslov potpisivanja SSP i bilo je neophodno da se
usvoji pravilnik o sistematizaciji radnih mesta i katalog radnih mesta. Zašto nisu uključeni svi
položaji u ovaj katalog? Postoji i aspekt odgovornosti, ali i aspekt ocene Ustavnog suda, mi
smo dostavili sve podatke što se tiče kataloga radnih mesta.

Ilir Deda, upitao je da li postoji podela za plate civilnih službenika u konceptu dokumenta, da
li će to biti standard za sve?

Ministar rekao je da u listi plata nalaze se razni sistemi, ali usvajanjem koncepta –
dokumenta, u nastavku će se odvijati i diskusije u raznim oblastima. Mi čemo uraditi
zajedničku tabelu za svako radno mesto isti koeficijent.
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Zenun Pajaziti, upitao je ministra da li može da naglasi ključna pitanja koji su izazovi za
ispunjavanje naših obaveza u integracionim procesima i da li postoji dovoljna podrška Vlade i
drugih resora. Takođe, da li možete da na m kažete šta možemo mi učiniti kao Skupština
Kosova kako bi doprineli u ovom pravcu.

Armend Zemaj, naglasio je da bi trebalo da bude uznemirenje odugovlačenjem ovog procesa
i reforma. I ne verujem da ćemo do juna usvojiti ove zakone. Konfuziju stvara dualizam po
institucijama, naročito nezavisnih agencija i njihovih sastavnih jedinica, kao i vaš odnos sa
MF, jer ste vi odgovorni z a pružanje javnih usluga, dok drugi deo pripada menadžiranju
financiranja MF.
Drugi deo se vezuje sa katalogom plata i poznato je da u Skupštini pristigao na kraju
prethodnog saziva i bilo je dualizma. Ja sam video koncept – dokument koji u sebi povezuje
sve što govorimo mi i ambicije celog Kosova, uzimajući u vidu uslove i kriterijume koje smo
prihvatili sa SSP i agendom za Evropske reforme .

Fitore Pacolli, imala je nekoliko pitanja za ministra:
1. Politički uticaj za imenovanja, naročito za visoke položaje civilnih službenika, kao i
imenovanja u javnim odborima, to je uznemirenje je r mi govorimo o evropskim
integracijama, nema izveštaja o progresu, objavljen od Evropske komisije, koji naglašava
uznemiravajući situaciju. S toga šta čini Ministarstvo u ovom pravcu?
2. Takođe, regrutiranje civilnih službenika, u izveštaju o progresu 2016, naglašeno je da
MJA nema dovoljo kapaciteta za nadgledanje procedure regrutiranja, šta ste preduzeli u ovom
pravcu?
3. Da li ste izradili plan delovanja za 2018 primene ugovora o sektorskoj reformi, ako da, da
li možete da dostavite Komisiji?
4. Strategija za modernizaciju javne administracije, koja obuhvata 2015-2020, dok ste vi imali
izrađen fond delovanja za 2015-2017. Da li ste uradili plan delovanja za 2018 i da li možete
da nam dostavite kako bi mogli pratiti rad ministarstva?

Milaim Zeka, upitao je ministra zašto nije završen do sada zakon o platama. Verujem da vas
i Vladu čini sročnim ne funkcionisanje Skupštine Kosova, jer ste pronašli luksuz da ne
dostavljate zakone , kao i da razrešite Odbor, bez prethodnih konsultacija, kao što je Odbor za
obrazovanje, bez razmišljanja da se čini velika šteta državi Kosova. Što se tiče reakcije NVO
na Kosovo, ja ponavljam javno da NVO i civilno društvo na Kosovu su 20 puta korumpirani
i u težoj situaciji od Vlade Kosova, što pruža luksuz Vladi i ministrima. Takođe zakon o nafti,
tu se zadire u interese biznisa.  Mi smo sada bez zakona o platama i nivezlizacije plata, jedan
administrator u opštinama ima platu od 170€, jedan novinar portala plača se 120€ i većina
njih rade bez ugovora, a prosečna plata novinara je 200€ .To je diskriminacija, rasizam i
kršenje ljudskih prava. Na kraju on je upitao zašto do sada niste dostavili  zakon i ko ometa
usvajanje istog.
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Ministar, na pitanje poslanika Pajaziti rekao je da jedno od suštinskih pitanja na Kosovu je
ne primena zakona o platama civilnih službenika, koji je stvorio mnoge probleme, kao i ne
postojanje bazičnog zakona za plate i ne primena strateških dokumenata i zakona koji su nas
doveli u ovu situaciju.
Javna uprava je  drugačija  oblast te prema tome svaka institucija misli da se  inkorporiše u
okviru nje što predstavlja teškoće provedbe  stvari  koje se usvajaju  sa  aspekta javne uprave.
Nije stvar samo do javne uprave već svih većih  institucija  javne uprave, što  je ukazalo na
potrebu veće političke podrške. Usvajanjem ovog zakona stvorila bi se platforma  koja će
pomoći boljem upravljanju  i plata  i ljudskih resursa unutar javne uprave. Prošlih godina nije
bilo dovoljnog budžeta za reforme naročito  pre nekoliko godina  kada  je  zakon o platama
civilnih službenika bio povučen upravo zbog  velikih finansijskih implikacija i  to je stvaralo
problema. U nastavku  rekao je  da smo od evropske komisije po prvi put imali  budžetsku
sektorijalnu podršku za  javnu upravu i  ako bi se  sprovele sve direktive,  indikatori,  i ciljevi
sa strategija, onda  ćemo moći da otpočnemo sa provedbom. Dakle što se tiče reforme javne
uprave  dobili smo 24. miliona € i nastavi će se još većim iznosima u menadžiranje javnih
finansija u okviru  reforme  javne uprave.

Što se tiče  dualizma  institucija  on je rekao   da toga ima  ali  ima i u pogledu  zakona što
stvara probleme. Međutim,  u vezi sa sistematizacijom  radnih mesta u platnom spisku  sači
će se predlog zasnivan na zakon i državni protokol koji će se raditi na osnovu  raznih
iskustava država međutim mi moramo  da imamo u obzir  realnu okolnost na Kosovu, ali  ako
ima  precenjivanja onda  mi ćemo  analizirati   redosled u platnom spisku, jer funkcija
predsednika republike nije prva,  funkcija premijera  je na 85-om mestu.  Takođe i funkcija
poslanika je približna, dok je funkcija ministra  na 110 – om mestu i  to nije dobro. S toga
kada se okončavan  pre raspoređivanje na osnovu zakona  koje će u odnosu na funkcije biti
balansirano  dostavi će se Skupštini  za usvjanje naravno nakon  analiziranja zajedno i
regulisanja što je važno jer ćemo  tek tada imati jedan osnovni zakon koji će regulisati plate.

Što se tiče pitanja političkog uticaja  na  imenovanja  na visoke funkcije, istina je  da je bilo
primedbi  u  izveštajima evropske komisije o napretku, međutim  prema postojećem zakonu
kao ministar MJU odgovoran sam  da sprovedem nekoliko  koraka  da bi  na imenovao
civilne službenike na visoke funkcije a ne  po odborima jer  to je van moje nadležnosti.
Možda mehanizam nije savršen ali  funkcionisao je i ima potrebe da se novim zakonom  vrši
pre raspoređivanje kako bi smo  smanjili taj politički uticaj na  imenovanja  visokih
rukovodećih kadrova.  Regrutacija civilnih službenika jeste jedan od problema  koji će se
dakako  imati u obzir prilikom izrade novog zakona o civilnim službenicima.

On je u nastavku govorio  i  o strategiji  modernizacije javne uprave koja je  srednjoroćna (5.
godina) i  akcionom planu koje trogodišnji.  Sada smo već okončali plan  o sprovođenju za
dve naredne  godine koji možemo  proslediti  Komisiji da bi smo videli  koje su  izmene.
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Na pitanje  zašto do sada  nije  završen zakon o platama, on je kazao da mu je već treći
mandat kao ministar javne uprave,  te da je u prvom mandatu  predložen bio Zakon o visokim
javnim funkcionerima međutim taj nije prošao  prvo čitanje  jer je bilo raznih mišljenja
poslanika,  dok u drugom mandatu  bilo je teškoća jer je evropska komisija  zahtevala da se
sva tri zakona usvoje u paketu a da bi smo otklonili probleme  mi smo predložili zakon koje
prošao na Vladi i  dostavljen Skupštini  međutim  povlačenje zbog raznih  reagovanja  bilo
evropske komisije  zbog  preuzetih obaveza  u okviru  evropskog programa  za šta je
zatražena  izrada  koncepta dokumenta koji  nije težak da se izradi  ali  iziskuje izvesno vreme
jer je potrebno da se prethodno  ostvaruje nekoliko proceduralnih koraka.  Sada ga imamo u
Vladi i vrlo brzo će se usvojiti. Zakon  sa tekstualnog aspekta  ne verujem da će imati
problema  te prema tome  tu nećemo gubiti mnogo vremena,  ali  kada dolazimo do
tabelarnog dela ima subjektivnih stvari  jer svako ima svoj pogled koji se razlikuje,  ali
moramo uvideti da što više ujedinimo  naše poglede. Prvo  mora se poći  od funkcije
predsednika republike  do  najniže funkcije kako bi smo  stvorili  kategorizaciji koja će  biti
jedan prema jedanaest ili dvanaest zatim ćemo stvoriti  diferenciju  između predsednika
Republike i predsednika Vlade,  da bi smo razlikovali i  premijera  sa  predsednikom
Skupštine,  da bi smo  dalje  predsednika Skupštine sa poslanicima, predsednika vlade sa
ministrima, te raznih agencija,  civilne službenike i druge oblasti  da bi smo  odredili  iznos
kojeficienta na osnovu kojeg  će se  saznati da li će biti ili neće povećanje plata ili  čak
smanjenje ponegde, razume se  za one  pozicije  koje su bile procenjene u  pogledu plate i
vratićemo se na pravedan iznos. Moramo uvideti i regulisati  i dodatke i  kompenzacije za  80.
hiljada ljudi koji rade  i  iznaći zakonsku osnovu za to.

Predsednica je zahvalila ministra na izveštavanje. Dakle, kao što su kazali i poslanici, u
paketu zakona koji će vrlo brzo biti na Skupštini  biće  detaljnije razrađena pomenuta pitanja
jer  mi bi smo  džaba radili kategorizaciji osnovne plate ako su  primera radi  dodaci
regulisani jednom odlukom jer ima slučajeva  kada je  kompenzacija veća od osnovne plate.
Isto tako smatram da  paket  od tri zakona  mora što pre na Skupštini i na Komisiji evropskih
integracija koja  će dati svoje  preporuke i doprinose u tome naročito po pitanju  evropskih
integracija. Dakle mi svakako ćemo vas obavestiti  na narednim  sednicama  da bi smo videli
da li se  ispunjavaju zahtevi.

Ilir Deda, nakon odlaska ministra  on je izneo primedbe na izveštaj  i zatražio da se u buduće
na Komisiji ne prime takvi izveštaji  jer  stalno se ponavlja prijem takvih jalovih izveštaja, i
sugerisao na  uspostavljanje jednog standarda  u smislu  šta se od njih zahteva kada dolaze da
izveštavaju. TO se ne odnosi samo na MJU već na svako ministarstvo koji dolaze sa tabelama
u ruke da bi smo mogli pratiti  koliko smo  se približili  zahtevima.  S toga danas moramo
odlučiti  da više ne primamo  takve prazne izveštaje i  ako nam opet po neko ministarstvo
šalje takve izveštaje  mi bi smo trebali biti jedinstveni i  odbiti  takav oblik  i zatražiti da  se  u
roku od 48. sata pre održavanje sednice dostavlja izveštaj.
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Zenun Pajaziti, mislio je  da su  stvorili  stereotipnim izveštaji  i to je  u stvari i kvalitet
naše  nadgledanja,  jer  mnogo što šta zavisi od nas. Izveštaji su dokumenti  na osnovu kojih
mi težimo  rešiti  odnosno usmeriti  adekvatna pitanja ako  bi smo  težili  da rešimo glavne
izazove iz izveštaja SSP-a i  integracionih procesa, onda  ćemo im nametnuti  da nam daju
jedan odgovor o čemu  se svi složiti da  ta pitanja  rešimo  sa strpljenjem i kada postavljamo
pitanja ministru.

Fitore Pacolli, kazala je da  hoće ministru da postavi pitanje u vezi izveštaja koji  manje više
liči  na neki jalovi dokument, i  oni nas ne tretiraju  kao da ne poznaju proces te  mi trebamo
da odbijemo ovakve izveštaje uz specifičan naglasak šta je  završeno  i šta nije i ako nije zašto
jer takav oblik izveštaja  nije korektan jer izbegava odgovornost, s toga ubuduće  moramo
decidno definirati šta tražimo  od svakog izveštavanja pre nego što  dođu na izveštavanje, i
sačinimo sažetak naših zahteva na koje će oni koji dolaze da izveštavaju  odgovarati tačno na
svako pitanje.

Armend Zemaj, primetio je da  dosadašnja diskusija nije  samo  slična zabrinutost, već i
zajednička vizija kako bi smo izvukli najbolje moguće od  izveštavanja o  resorima koji  su  u
okviru  interesa i nadležnosti Komisije za integracije, međutim to ne znači da ćemo se mi
prilikom razmatranja izveštaja ograničiti samo na pitanja koja su danas bila potaknuta a koja
su bila  manje više izvan izveštaja. Ono što trebamo raditi  jeste  da moramo  praktično
usmeriti naš zahtev šta  u stvari treba da odgovara ministar i tako ćemo ga  primorati da
dogovara a ne da izbegava odgovor ili da  nam da opširan odgovor.  S toga mi možemo da
nađemo  zajedničku formu i u tome se slažem, međutim moramo  konkretno ujediniti
mišljenja  jer smo  predstavnici iz raznih subjekata, ali  sa  jedinim ciljem da postignemo
najbolje moguće za našu zemlju.

Predsednica, je  kazala da se u potpunosti slaže da  je u kontinuitetu bilo  takvih  praznih
izveštaja, međutim ako bi smo sačinili jednu jasnu platformu, ali i vratiti  izveštaja ako nije
adekvatan  i da ga zahtevamo u roku od 48. sati pre izveštavanja.

Nadovezujući se na diskusiju  g. Zenun Pajaziti predložio je da u drugim prilikama  pored
unapred 48. sata trebamo  zahtevati i  razumevanje od ministra da nam ne dostavlja  samo
tekst, već odmah počnemo sa našim pitanjima kako bi smo racionalno koristili vreme i da
njima damo mogućnost da što bolje odgovaraju pred Komisijom.

Ono što nam nedostaje jeste da nema  tačno adresiranje  o  odrađenom  i  za one koji ne rade a
mi smo na pravom mestu da  se iznesemo na videlo i  da se vide oni  koji rade i čine napredak
i oni koji ne rade i kaskaju. U prošlom  mandatu  zatražili smo od  naših partnera i civilnog
društva  da nam kazuju o najboljem načinu nadgledanja, te prema tome  dobro je da
zatražimo  i pomoć sa strane kako bi smo našli najbolji način i metod praćenja sprovođenja
zakona.
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U vezi  toga  na kraju Komisija je odlučila da  Komisijsko pomoćno osoblje  sastavi  jednu
formu izveštavanja PKZMSA, tabelarnu formu na četiri kolona gde će se obuhvatiti  strateška
dokumenta,  ciljevi,  delovanja i primedbe ili dodatni komentari o svakom linijskom
ministarstvu,  to jest osoblje  će  sastaviti  a Komisija prethodno  odobriti odnosno kazati da li
se slaže takvom formom,  koja bi se  zatim  procesirala  svakom ministarstvu.

4. Razmatranje Nacrta zakona o  Kosovskoj geološkoj službi, br. 06/L-039  sa
amandmanima  funkcionalne komisije sa aspekta kompatibilnosti  evropskim
pravosuđem;

Predsednica, je povodom ove tačke iznela svoje mišljenje o Nacrtu zakona i predloženim
amandmanima funkcionalne komisije, i naglasila  da su u saglasnosti sa evropskim
pravosuđem odnosno  Acquis – om EU, koji može  da se preporučuje za usvajanje u
redovnu skupštinsku proceduru.

Nakon glasanja  Komisija je jednoglasno donela:

Preporuku
Nacrt zakona o  Kosovskoj geološkoj službi, br. 06/L-039  sa amandmanima  funkcionalne

komisije sa aspekta kompatibilnosti  evropskim pravosuđem nije u suprotnosti sa  Acquis –
EU.

5. Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-023 o izmenama i dopunama Zakona br.  04/L-
034 o kosovskoj agenciji za privatizaciju, izmenjen i dopunjen Zakonom br. 04/L-115 i
Zakonom br.  05/L-080, sa amandmanom funkcionalne komisije sa aspekta
kompatibilnosti sa evropskim pravosuđem;

Predsednica, je povodom ove tačke iznela svoje mišljenje o Nacrtu zakona i predloženim
amandmanima funkcionalne komisije, i naglasila  da su u saglasnosti sa evropskim
pravosuđem odnosno  Acquis – om EU, koji može  da se preporučuje za usvajanje u
redovnu skupštinsku proceduru.

Nakon glasanja  Komisija je jednoglasno donela:

Preporuku
Nacrta zakona br. 06/L-023 o izmenama i dopunama Zakona br.  04/L-034 o kosovskoj
agenciji za privatizaciju, izmenjen i dopunjen Zakonom br. 04/L-115 i Zakonom br.  05/L-
080, sa amandmanom funkcionalne komisije sa aspekta kompatibilnosti sa evropskim
pravosuđem,  nije u suprotnosti sa  Acquisom EU.

6. Razno;
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Fitore Pacolli, je u vezi poslednje posete  Komisije  kazala  da je informisana  sa medija i
sugerisala da bi  bilo dobro da predsednica Komisije informiše Komisiju pre odlaska u posetu
kako bi  smo  izneli svoje  političke stavove i diskusije koje će se voditi  u izveštaju o poseti i
tražila je  da se na narednoj sednici izveštava o poslednjoj poseti.

Predsednica, je na to  odgovorila da je  Komisija  bila informisana  od  nje o poslednjoj
poseti, ali možda g. Pacolli  nije bila prisutna, međutim o tome je  sačinjen izveštaj i taj će
biti prezentiran na narednoj  redovnoj sednici Komisije, i izvestiće se  o poseti u Makedoniji
u svojstvu posmatrača kao  Komisija za evropske integracije. Ona je u nastavku dodala da je
na poslednjem sastanku sa visokom delegacijom EU u  nacionalnoj biblioteci sa Komisijom
za evropske integracije,  nije bio pozvan niti jedan predstavnik, s toga  kao predsednica ja
sam to prenela g. đi Apostolova  i mislim da  bi na takvim sastancima  trebala učestvovati
naša komisija.

Fitore Pacolli, je sugerisala da se Komisija obrati  službenim pismom  evropskoj komisiji i
zatraži objašnjenje  zašto nije bila naša komisija pozvana i da svaki put zatražimo  kada bude
takvih sastanaka na visokom nivou,  poziva i Komisija  za evropske integracije.

Predsednica, se složila sa predlogom i ujedno  zatražila  od članova Komisije da  se saglase
da  evropskoj komisiji uputimo  zahtev koje predložila g. Pacolli uz podršku Komisije da se
na takvim sastancima poziva i Komisija za evropske integracije, i  članovi Komisije su se
složili da se u ime Komisije uputi službeno pismo evropskoj komisiji.

Predsednica je na kraju konstatovala  da je Komisija saglasna da  se  službenim pismom
obrati  g.đi Apostolovoj da se na narednim sastancima  visoke delegacije EU pozove i
Komisija za evropske integracije.

Zapisnik je sastavila jedinica za
Komisijsku podršku                                                               Predsednica Komisije,

Blerta Deliu- Kodra
--------------------------


